
Mne sa  táto  prednáška  so  spisovateľkou Enjou Rúčkovou veľmi  páčila.  Bavili  sme  sa  o 
rôznych témach či o jej začiatku v písaní alebo o jej knihách. Povedala nám všetko, čo sme 
chceli vedieť. Mali sme možnosť aj zakúpiť si jej knihy Čo koho do toho a Risknem to s 
punkerom. Bolo to veľmi zaujímavé     a dúfam, že sme sa s ňou nevideli poslednýkrát, a že 
sa to ešte zopakuje.

Jana Ďordová, 8.B

Mne  osobne  sa  beseda  s  pani  Rúčkovou  veľmi  páčila,  ale  naozaj  veľmi.  Všetko  o  čom 
hovorila  som pozorne  počúvala,  lebo  ma  to  naozaj  zaujalo.  Mám na  to  pozitívny  názor, 
celkom by sa mi aj páčilo byť spisovateľkou. Porozprávala nám veľa vecí, ktoré by som si ani 
nebola pomyslela. Je to dosť ťažké byť spisovateľkou, ale aj zaujímavé. Bola k nám strašne 
milá a pozorná. Ja som si prečítala zatiaľ len Risknem to s punkerom, ale určite idem hneď 
začať  čítať  Čo  koho  do  toho.  Dokonca  aj  moje  kamarátky  hltali  tú  knihu  v  škole  cez 
prestávky. Určite to bolo užitočné a niečo sme si odtiaľ odniesli aj do života.

Romana Čabajová 9.A

Mne sa sedenie s Enjou Rúčkovou veľmi páčilo. Páčilo sa mi, ako nám všetko porozprávala, 
že  ako   vydala  2  knihy  a  aké  mala  problémy  na  začiatku,  keď  hľadala  vydavateľstvo. 
Dozvedela som sa o nej dosť vecí, čo som ani nevedela. Myslím, že si od nej prečítam knihy, 
pretože to čo o knihách rozprávala, ma dosť zaujalo. 

Katarína Brezniaková, 8.B

Beseda s Enjou sa mi veľmi páčila. Nikdy som nevedela,  aké ťažké je vydať knihu. Bolo 
naozaj zaujímavé počúvať skúsenosti hrádockej spisovateľky.  Veľmi sa teším na jej ďalšie 
knihy. Práve ona ma nakopla k tomu, aby som ďalej pokračovala v písaní. Možno raz budem 
mať šťastie tak ako ona. 

Katarína Kovalčíková, 9.A

Beseda s Enjou Rúčkovou bolo veľmi príjemná. Jej dve knihy som čítala minimálne 3 - krát. 
Dej kníh bol naozaj úžasný. Enja nám porozprával všetko o knihách - ako ich písala a akou 
ťažkou cestou musela  prejsť,  koľko jej  to trvalo a aké mala problémy s vydavateľstvami. 
Zarazilo ma, že knihu Risknem to s punkerom písala až neuveriteľných desať rokov. A stálo 
to za to. Myslím, že je naozaj úžasná autorka dievčenských románov. Doniesla knihy, ktoré 
sme si mohlo zakúpiť za veľmi výhodnú cenu. A k tomu nám venovala podpisy s venovaním. 
Ďakujem za besedu, veľa vecí som si z nej zobrala. :-) 

Tatiana Bendíková, 8.B



Chcela by som sa Vám poďakovať za prednášku s pani Rúčkovou, mám z toho viac ako keby 
niekto o nej urobil prezentáciu. Prečítala som si jej knihu Risknem to s punkerom a úplne ma 
dostala. Ďakujem. 

Veronika Helebrandtová, 8.B

V piatok 24.2.2012 k nám do školy prišla hrádocká spisovateľka Enja Rúčková. Hneď na prvú 
hodinu  sme  išli  do  etickej  učebne.  Bola  už  tam,  privítala  nás  a  začala  rozprávať.  Bola 
prekvapená, že nás bolo viac, ako si myslela. Zjavne bolo o besedu záujem. Z chlapcov sme 
boli len dvaja. Ostatok samé dievčatá. Beseda bola príjemná a zábavná dozvedel som sa samé 
pikošky. Veľa z dievčat si donieslo knihu a dala si ju podpísať. Enja predávala aj knihy, bol o 
nich veľký záujem. Jej rozprávanie ma tak zaujalo, že si jej knihy prečítam. Ďakujem pani 
učiteľke  Gálfyovej,  že  mohla  zrealizovať  besedu.  Prekvapilo  ma,  že  to  je  hrádocká 
spisovateľka. :) 

Rasťo Fronko, 8.B


